



Conseil scolaire du
NORD-OUEST

(ENGLISH FOLLOWS)

COMMUNIQUÉ

Campagne de vidéos-témoignages un réel succès! Félicitations et merci aux membres de la communauté scolaire qui ont partagé leur témoignage !

St-Isidore, 8 avril 2021 - Durant le mois de mars, mois de la Francophonie, le Conseil scolaire du Nord-Ouest (CSNO) a publié la campagne « Mon éducation francophone, mon avantage » sur ses réseaux sociaux et sites Web. Cette série de neuf capsules vidéo présente des parents, finissants et élèves de nos communautés scolaires qui témoignent de l'importance de l'éducation francophone dans leur vie et de leur sentiment de fierté et d'appartenance à la communauté scolaire francophone.

La diffusion de ces capsules a été un réel succès avec jusqu'à présent plus de 2 000 visionnements! Un chaleureux remerciement à toutes les personnes qui ont participé à cette campagne de vidéos-témoignages. Leur participation a contribué au succès de ce projet et nous les remercions de leur collaboration.

Le Conseil scolaire est fier de ces perspectives variées et pertinentes qui représentent une appréciation actuelle de nos écoles et de leur rôle dans la vie de nos élèves et leurs familles.

Le Conseil scolaire croit que partager les réussites et perspectives de la communauté scolaire contribue à l'épanouissement de l'éducation francophone dans le Nord-Ouest! Nous vous encourageons à visionner toutes les capsules et à continuer de les partager dans vos réseaux.

Voir les capsules vidéo :

➡ [Site WEB](#)

➡ [Instagram](#)

➡ [Youtube](#)

➡ [Facebook](#)



Pour information : Brigitte Kropielnicki

Directrice générale
Conseil scolaire du Nord-Ouest
(780) 624-8855 ou sans frais 1-866-624-8855
www.csno.ab.ca

PRESS RELEASE

Video-testimonial campaign a real success! Congratulations and thank you to the members of the school community who shared their stories!

St. Isidore, April 8, 2021 - During the month of March, the month of the Francophonie, the *Conseil scolaire du Nord-Ouest (CSNO)* published the "My Francophone Education, My Advantage" campaign on its social networks and websites. This series of nine video clips presents parents, graduates and students from our school communities who express the importance of Francophone education in their lives and their sense of pride and belonging to the Francophone school community.

The capsules have been a real success with more than 2000 views so far! A warm thanks to all who participated in this video campaign. Their participation contributed to the success of this project and we thank them for their collaboration.

The School Board is proud of these diverse and relevant testimonials that represent a current perspective and appreciation of our schools and their role in the lives of our students and their families.



The School Board believes that sharing the successes and perspectives of the school community contributes to the growth of Francophone education in the Northwest! We encourage you to view all the capsules and to continue to share them in your networks.

See the vidéos on the CSNO's:

➡ [WEB site](#)

➡ [Instagram](#)

➡ [Youtube](#)

➡ [Facebook](#)

- 30 -

For information: Brigitte Kropielnicki
Superintendent of Schools
(780) 624-8855 or toll free 1-866-624-8855
www.csno.ab.ca

The Conseil scolaire du Nord-Ouest (CSNO) offers students a high-quality French language education which encourages a sense of belonging to the francophone community locally, in Canada and around the world.

The CSNO governs three francophone schools: École des Quatre-Vents (preschool to Grade 12) in Peace River, École Héritage (preschool to Grade 12) in Falher and École Nouvelle Frontière (preschool to Grade 12) in Grande Prairie.